
Interview met Joep Verspaandonk       
(nog even voorzitter van IVN Kempenland-West) 

 
Vertel eens iets over jezelf 
Ik ben Joep Verspaandonk, 74 jaar en woon in Lage Mierde samen met mijn zus 

Miriam. Wij wonen hier in ons ouderlijk huis. Toen het IVN Kempenland-West 

werd opgericht in 1980 mede door een buurvrouw van mij, ben ik kort daarna 

lid geworden. Ik gaf eens een rondleiding en dat mocht ik vaker doen, zei het 

bestuur. Ik doe dat nog steeds met veel plezier. Ik ben later als secretaris in het 

bestuur gekomen en sinds circa twintig jaar ben ik voorzitter. 

Waar komt je liefde voor de natuur vandaan? 

Gewoon van vroeger. Toen was iedereen altijd buiten en na school gingen we 

de bossen in of we speelden bij de sloot. 

Wat vind je ervan dat IVN KW ophoudt als zelfstandige vereniging ? 

Ik vind het een goede zaak, sterker nog…. het initiatief tot samenwerking kwam 

van ons bestuur. Wij werkten al veel samen met IVN Bergeijk-Eersel, denk 

hierbij aan de regiocursussen en de paddenstoelwandelingen. En vóór 1980 

hoorden Hapert, Bladel en Reusel De Mierden nog gewoon bij IVN BE. Door de 

samenwerking komt het gebied dus eigenlijk weer terug bij IVN Bergeijk-Eersel. 

Het bestuur en ledenbestand van IVN KW vergrijst en door zelfstandig te blijven 

lopen we de kans dat de vereniging teniet zal gaan. Door de samenwerking blijft 

de kennis en het ledenbestand bij IVN. Ik ben daar heel blij mee. 

Hoeveel leden heeft IVN KW? 

We hebben circa zestig leden, waarvan veel ouderen. Gelukkig hebben we 



enkele zeer deskundige natuurgidsen en actieve leden, die hun bijdrage nu gaan 

leveren aan IVN BE. Deze IVN-afdeling heeft circa 160 leden en groeit dus met 

onze leden erbij. En of je nu voor 160 of voor 220 leden een nieuwsbrief moet 

maken of een algemene ledenvergadering moet houden, dat gaat in dezelfde 

moeite door. Ik hoop dat we over een paar jaar kunnen zeggen dat alles naar 

tevredenheid is verlopen. 

Wat heeft het IVN jou gebracht? 

Nou, vooral veel contacten met mensen en het doet me goed dat ik veel 

mensen enthousiast heb kunnen maken voor de natuur. Laatst kwam ik nog 

iemand tegen die zei dat hij nog steeds wist wat ik hem tien jaar geleden had 

laten zien. Dat is toch leuk? 

Heb je nog meer hobby’s/bezigheden? 

Ja, ik zit al zo’n veertig jaar in de redactie van het Dorpsnieuws Lage Mierde. 

Vroeger typte ik de teksten, maar sinds dat digitaal moet laat ik dat anderen 

doen. Nu heb ik mij toegelegd op het kopiëren (4 tot 6 A4-tjes x 700 

dubbelzijdig!), het nieten en een gedeelte ervan rondbrengen in Lage Mierde. 

Het Dorpsnieuws verschijnt om de twee weken, dus daar gaat nogal wat tijd 

inzitten. 

Ook ben ik vrijwilliger bij ‘Museum De Bewogen Jaren’ in Hooge Mierde. De 

eigenaar van café De Bijenkorf verzamelde materialen uit de 2e Wereldoorlog 

en stelde dat zo’n 25 jaar geleden ten toon op de zolder van zijn café. Later 

verhuisde zijn collectie naar het oude Rabobankgebouw in Hooge Mierde. 

Samen met nog ongeveer 15 andere vrijwilligers ontvang ik in dit 

‘oorlogsmuseum’ de bezoekers en geef soms rondleidingen. 

Wat wil je nog kwijt? 

De natuurwandelingen en excursies zullen door het ‘nieuwe’ IVN voortaan 

plaatsvinden in een groter gebied. Op website www.ivn.nl/be en in de 

plaatselijke krantjes zullen alle activiteiten gecommuniceerd worden. Ik hoop 

oprecht dat veel mensen zullen deelnemen. Vanwege de samenvoeging van 

beide IVN’s zal ik aftreden als voorzitter, maar ik blijf nog steeds 

natuurwandelingen organiseren. Ik wens het bestuur en alle vrijwilligers veel 

succes. En iedereen veel plezier toegewenst bij de vernieuwde vereniging. 

Graag tot ziens! 
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